

Title (en)
Cable-clamp.

Title (de)
Kabelklemme.

Title (fr)
Serre-câble.

Publication
EP 0526324 A1 19930203 (FR)

Application
EP 92402173 A 19920728

Priority
FR 9109591 A 19910729

Abstract (en)

The invention relates to a cable clamp of the type including a clamping strip (14) capable of clipping onto a base (12) defining with the latter a calibrated opening (15). According to the invention, the clamping strip (14) forms one part which, independent of the base (12), is detachable, with respect to the latter, and it is adapted so as to be attached to this base (12) in either of two separate positions to which there correspond different passage cross-sections for the calibrated opening (15). Application to electrical appliances, in particular to power plugs, extension pieces and multi-socket units. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'un serre-câble du genre comportant une barrette de serrage (14) apte à s'encliquer sur une embase (12) en définissant avec celle-ci une ouverture calibrée (15). Suivant l'invention, la barrette de serrage (14) forme une pièce qui, indépendante de l'embase (12), est amovible par rapport à celle-ci, et elle est adaptée à être rapportée sur cette embase (12) en l'une ou l'autre de deux positions distinctes auxquelles il correspond des sections de passage différentes pour l'ouverture calibrée (15). Application aux appareils électriques, en particulier aux fiches de prise de courant, aux prolongateurs et aux blocs multiprises. <IMAGE>

IPC 1-7
H01R 13/58; H02G 3/06

IPC 8 full level
H01R 13/58 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 13/5812 (2013.01); **H01R 13/5837** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 8715786 U1 19880211
- [A] DE 3305767 A1 19840830 - KALTHOFF GMBH [DE]
- [A] US 4687289 A 19870818 - DESANTI RAYMOND J [US]
- [A] US 4160575 A 19790710 - SCHRAUT EUGENE H

Cited by
EP0683548A1; US6007370A; EP1257010A3; US6860754B2; CN108569188A; CN110323626A; US9071009B2; WO9707566A1; WO9532532A1; WO2012122238A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0526324 A1 19930203; EP 0526324 B1 19950104; DE 69201118 D1 19950216; DE 69201118 T2 19950511; ES 2066581 T3 19950301;
FR 2680050 A1 19930205; FR 2680050 B1 19950623

DOCDB simple family (application)

EP 92402173 A 19920728; DE 69201118 T 19920728; ES 92402173 T 19920728; FR 9109591 A 19910729